

# Styrelsemöte Stämninggårdens IK

## 2022:1

---

Tid: 18 Januari 2022 kl. 18:30 – 20.00, Plats: Digitalt möte

Närvarande: Frank Larsgård, Fredrik Degerman, Emma Rönnblom Pärson, Emma Wikblad och Camilla Nordin

### 1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

### 2. Närvarande

Enl. ovan

### 3. Val av justerare

Fredrik Degerman väljs till justerare för protokollet.

### 4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

### 5. Obligatoriska mötesfrågor

a. Ekonomi – De ekonomiska års-sammanställningen för 2020 är i det närmaste klar. Endast det undertecknade årsmötesprotokollet och konstituerande mötesprotokollet saknas. Emma RP har dessa och lämnar till Fredrik för vidareförmedling till revisorer. Ekonomin ser fortsatt stabil ut, liknande föregående år.

b. Material – Material har beställts i god tid och det mesta har redan kommit, förrådet/föreningslokalen börjar fyllas. Det har dock varit problem med att vattnet frusit i lokalen, men ingen skada skedd. Detta har bland annat inneburit att det blivit oordning i lokalen. Två stycken 5-manna-mål finns även i lokalen. I övrigt tar Fredrik kontakt med kommunen igen och stämmer av kring 9-mannamålen och planerna kring Alimak-planen. Inför kommande säsong bör dränering av Ångsvalla ses över, där ffa dikning mellan planen och vägen ses som ett första initiativ. Fredrik stämmer av med Tutto.

c. VFF – Inget nytt.

### 6. Senaste mötesprotokoll?

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

### 7. Mötesfrågor

a. Årsmöte - Valberedningen är vidtalad. Frank förbereder Verksamhetsplan mm. Årsmötet planeras till den 23 Mars kl 18-20. Digitalt årsmöte fungerade bra förra året, med fler närvarande än på många år, varför det ses som ett bra alternativ även i år.

b. Lagöversikt - Återkoppling har inkommit från de flesta lagen gällande status inför nästa säsong. Samarbeten kan bli aktuellt, eller pågår redan, för ett antal lag. Bland annat P09, F09 och F10. Även F08 kan på något sätt samarbeta med Myckle, då Myckle har få spelare. Inga stora justeringar generellt på antalet spelare, utan relativt likvärdigt som förra året. Ytterligare avstämning bör göras närmare säsongsstart.

c. Årshjul - Boka årsmöte.

### 8. Övriga frågor

a. Lag med Funktionsvariationer - En förfrågan har inkommit från ett blandat lag med funktionsvariationer som idag har sin tillhörighet i Morön, men som ser sig om efter en annan möjlig lösning utifrån de osäkerheter som råder inom Morön. Stöttning finns att få från handikappförbundet. Huvudsakligen skulle föreningen stå för träningstider och planer, samt laget-sida, liksom för övriga lag. Mötet är enigt om att det inte bör finnas något hinder och känns

självlärt att välkomna ett sådant lag. Fredrik får i uppdrag att stämma av med ansvarig för laget.

- b. Ångsvalla - Frank pratar med Pontus Granberg, alt Martin Windling, P/F13 kring hur de ser på att ta på sig skötsel-ansvaret för kommande säsong. Bland annat krattning och kritning av planen.
- c. Diplomerad förening - Emma RP öppnade upp enkäten och visade mötet resultatet från inkomna svar. Totalt har 6 st från styrelsen och 12 st ledare svarat. Generellt ser resultatet positivt ut. Förbättringspotential finns dock ffa inom kategorin Ledarförsörjning, där mötet direkt såg några delar att jobba vidare på. Emma skriver ut svaren i pdf och skickar ut till övriga. Åtgärder utifrån denna enkät bör lyftas i verksamhetsplanen för 2022. Kostnad för denna självskattning är osäker. Vi har dock redan fått bidrag från VFF för detta. Emma RP stämmer av med Tord gällande kostnader, samt vad de ser som nästa steg.
- d. (Föreningen 40 år 2020? - bör vi uppmärksamma detta på något sätt? Frågan bordläggs till senare.)

## 9. Nästa möte

15 februari kl 18.30-20.00

## 10. Mötets avslutande

Protokollförare

*Emma Rönnblom Pärson*

Justeras

*Fredrik Degerman*

